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Interpellation 
 

Interpellation till Utbildningsnämndens ordförande Amelie 
Tarschys Ingre (L) med anledning av den uteblivna 
uppräkning av skolpengen för Lidingös förskolor 

 

Vi är nog många som blivit kontaktade av oroliga föräldrar och personal som arbetar 
på Lidingös förskolor. Orsaken till denna oro är att den styrande majoriteten har valt 
att avstå från att räkna upp skolpengen för förskolan under 2020. I en artikel 
publicerad den 1/11 2019 i Mitt i Lidingö skriver bland andra föräldrakooporativen 
Mimers källa och Blåkulla tillsammans med bland andra Lidingö Montissoriförskola 
och förskolorna Idun och Kasper: ”En utebliven ökning av skolpengen riskerar att 
leda till större barngrupper och sämre villkor för personalen. Det skulle också 
innebära sämre möjligheter at rekrytera lärare, pedagoger och inte minst 
extraresurser vilket är något många förskolebarn är i behov av. Då ska man ha i 
åtanke att Lidingö redan tillhör landets tio sämsta kommuner vad gäller 
resurstilldelning.” 
 
Mina frågor till dig, Amelie Tarschys Ingre (L) är följande: 
1. Varför har den politiska majoriteten avstått från att räkna upp skolpengen för 
förskolan? 
2. Hur går detta ihop med att Lidingö stad har målet om att ha Sveriges bästa skolor? 
3. Många av dem som driver mindre förskoleenheter på Lidingö är småföretagare 
med liten omsättning. Hur ser du på svårigheterna att få fler välfärdsentreprenörer 
när deras situation försämras på detta sätt? 
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